

NOTICE OF AWARD

إشعار بالترسية

Subject: منافسة تأهيل وترميم بعض المباني المدرسية بالمدينة المنورة
Ref.: TBC-TD-CD-Mad-5502-2019
M/S: مؤسسة الوند المعماري للمقاولات

العنوان:
المرجع:
السادة:

Dear Sir,

Tatweer Buildings Company is pleased to inform you that the above mentioned Stand Alone Contract is being awarded to your company to restoration of some school buildings in Medina .

Total amount (1,268,658.60) SAR One million two hundred and sixty-eight thousand six hundred and fifty-eight riyals and sixty halala including VAT. And that the contract will be ready for your signature within (10) working days from the date of this Notice of Award.

It is understood and agreed that this Notice of Award is subject to the execution of the Stand Alone Contract, in writing, between Tatweer Buildings Company and your company.

Yours sincerely,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسر شركة تطوير للمباني أن تفيدكم بموافقتها على إبرام العقد المستقل المذكور أعلاه مع شركتكم لتنفيذ أعمال تأهيل وترميم بعض المباني المدرسية بالمدينة المنورة - مدرسة محمد بن عبدالعزيز. ببلغ إجمالي قدره (1,268,658.60) ريال مليون ومائتان وثمانية وستون ألف وستمئة وثمانية وخمسون ريال وستون هللة فقط (شامل لضريبة القيمة المضافة). وأن العقد بصيغته النهائية سوف يكون جاهزاً للتوقيع خلال مدة عشرة (10) أيام عمل من تاريخ هذا الإشعار.

ومن المفهوم والمتفق عليه أن يكون الإشعار بالترسية مرتبطاً بتوقيع العقد المستقل وأن يكون بشكل كتابي بين شركة تطوير للمباني وشركتكم.

وتقبلوا فائق التحية والتقدير،،،


29/1/2020
المهندس/ أحمد بن علي الصبياني
المدير التنفيذي لإدارة الشؤون التجارية

